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ZAPISNIK 

SA 7. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

7. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 25. listopada 2023. godine (srijeda) s 
početkom u 18,00 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Marijan Bačić, predsjednik VMO 
- Šime Barić, zamjenik predsjednika VMO 
- Ante Ćelić, član VMO 
- Tanija Čaušević, članica VMO 
- Marina Grego, članica VMO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO - opravdano 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 
 

D N E V N I     R E D 

 

1 Prisega nove članice VMO Gornja Vežica – MOST 

2 Razmatranje prijedloga komunalnih prioriteta MO Gornja Vežica za 2024. 

godinu  

3 Razno  

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 

 

AD 1 

 
Predsjednik Vijeća Marijan Bačić otvorio je 7. sjednicu i pozdravio nazočne. Zamolio je 
Marinu Grego, predloženu od strane političke stranke MOST da pročita prisegu i tako 
postane nova članica Vijeća MO Gornja Vežica umjesto Lorena Ivkovića koji je na sjednici 
u kolovozu donio Odluku da svoj mandat stavlja u mirovanje radi poslovnih obaveza.  

 

Zaključak: Marina Grego pročitala je prisegu i tako postala nova članica Vijeća MO 

Gornja Vežica.  
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AD 2 
 
Predsjednik VMO Marijan Bačić je ukratko objasnio materijal – prijedloge komunalnih 
prioriteta MO Gornja Vežica za 2024. godinu sa komentarima nadležnih organa i iznosima 
po pojedinom zahvatu.  
 

Zaključak: Vijeće  će sve zahvate detaljno razmotriti te će se na idućoj sjednici u 

studenom isti usvajati do iznosa odobrenog za MO Gornja Vežica.  
 

AD 3 
 
Predsjednik Vijeća nazočne je upoznao sa pristiglim dopisima i odgovorima nadležnih:  
- upoznati su sa odgovorom KD Čistoća vezano za upit stranke iz ulice Zdravka Kučića 
kbr. 13,  
- sa sastankom održanim sa predstavnicima Grada Rijeke i TD Energo vezano za otvoren 
ormarić od struje na igralištu Osnovne škole Gornja Vežica te  
- sa dopisom Upravnog odjela za komunalni sustav i promet vezano za sadnju drvoreda u 
ul. Ratka Petrovića od kbr. 11-23.  

 

Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje te podržavaju predloženo. 

 
Predsjednik je nazočne upoznao sa zaprimljenim odgovorom pročelnice Upravnog odjela 
za poslove Gradonačelnika, Gradskog vijeća i mjesnu samoupravu a vezano za upućeno 
mišljenje Vijeća MO Gornja Vežica poslano navedenom Odjelu i Direkciji za mjesnu 
samopravu. Dopis se odnosi na korištenje prostora – malog ureda od strane Udruge 
umirovljenika – Podružnica Gornja Vežica.  
Predsjednik je istaknuo kako smatra da Udruga umirovljenika ne bi smjela koristiti mali 
ured-kancelariju jer smatra da se po njemu prostor koristi bez odobrenja i Ugovora o 
korištenju prostora iako je od strane Gradonačelnika prostor odobren umirovljenicima na 
korištenje bez naknade (Zaključak od 9. siječnja o. g.). Smatra da umirovljenici imaju 
dane kada mogu koristiti prostor i to malu salu kao i godinama prije ali ne kancelariju.  
 
Predsjednik je pozvao nazočne da glasaju ukoliko smatraju da se na primljeno očitovanje 
Pročelnice treba uputiti pisani odgovor, da se s dopisom ne slažu, te se zadužuje 
Predsjednik VMO da do naredne sjednice pripremi pisani odgovor na očitovanje 
Pročelnice. 
 

Vijeće je glasalo te je s 4 glasa ZA i 1 glas PROTIV zaključeno da će se pripremiti gore 
navedeni pisani odgovor. 
 

 

 
Sjednica je završila u 19,20 sati.  
U Rijeci, 25. listopada 2023. godine. 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.     
 
 
 
                  Zapisničar:                                            Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:         
              Tanija Čaušević                                                         Marijan Bačić 


